



MATRIX

ماتركس

MATRIX

Composition: w/w

- Total Nitrogen N 7 %
- Phosphorus as P2O5 Water Soluble 7 %
- Potassium as K2O Water Soluble 7 %
- Organic materials (Amino Acids) 15%
- PH: 5
- Density: 1.25

FEATURES:

1. A special formula to stimulate root growth, vegetative growth, flowering, and fruiting:
2. Enhances vegetative growth, especially during the early stages of plant development.
3. Supports root formation and development and increases flowering.
4. Improves fruit size and boosts productivity during the fruiting stage.
5. Natural amino acids that act as a bio stimulant, enhancing plant tolerance to environmental stress, drought, and climate changes.
6. Suitable for use in all irrigation systems

Recommended of use on crops:

1- For Apply with irrigation water:

- Field crops: 4–6 kg/ha.
- Vegetable crops: 5–7 kg/ha.
- Fruit crops: 6–8 kg/ha.
- Greenhouses: 1–2 kg/1000 m².
- Ornamental plants: 3–4 kg/ha.

2- For foliar spray: All crops 2–3 kg/1000 liters of water/ha

Compatibility: Not compatible with Calcium, Copper, magnesium, and sulfur and not recommended to be mixed with mineral oils and fungicides. It is best to conduct a compatibility test before use.

ماتركس

التركيب الكيميائي

- النيتروجين 7 % N
- خامس أكسيد الفوسفور 7% P₂O₅
- أكسيد البوتاسيوم 7 % K₂O
- مواد عضوية (احماض امينية) 15%
- الرقم الهيدروجيني الـ 5 pH
- الكثافة 1.25

الميزات:

1. تركيبة خاصة لتحفيز نمو الجذور و النمو الخضري و الازهار و الثمار:
2. يساهم في تعزيز النمو الخضري، خصوصاً في المراحل الأولى من عمر النبات.
3. يدعم تكوين ونمو الجذور، ويزيد من نسبة الإثمار.
4. يعزز حجم الثمار ويزيد من الإنتاجية في مرحلة الإثمار.
5. تعمل الأحماض الأمينية النباتية كمنشط حيوي، وتزيد من قدرة النبات على مقاومة الإجهاد البيئي والجفاف والتغيرات المناخية.
6. مناسب لجميع أنظمة الري.

توصيات الاستخدام :

- مع مياه الري
- المحاصيل الحقلية: 4 – 6 كجم / هكتار.
- محاصيل الخضار: 5 – 7 كجم / هكتار.
- محاصيل الفاكهة: 6 – 8 كجم / هكتار.
- البيوت المحمية: 1 – 2 كجم / 1000 م².
- نباتات الزينة: 3 – 4 كجم / هكتار.
- للرش الورقي: على المحاصيل بمعدل 2 – 3 كجم / 1000 لتر / هكتار

قابلية الخلط : لا يقبل الخلط مع الكالسيوم والنحاس و المغنيسيوم و الكبريت لا يفضل اضافتهم مع الزبوت المعدنية والمبيدات الفطرية . يفضل عمل تجربة قبل الخلط.

